



ROTARY CLUB OF SRI PETALING

**7 Jalan Industri PBP 3, Taman Industri Pusat Bandar Puchong,
47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan**

No 42, Jalan TPK 2/5 Letter Box No. 38

Taman Perindustrian Kinrara, Puchong, 58200 Kuala Lumpur

President: Peter Gan (019 3359794), Secretary: Choo Kit Kong (012 3354062)

Tel: 5623-3228 (Tina Yap) Fax:- 8062-2999 Email:- rotaryclubsrpetaling@gmail.com

8th June 2012

To Whom It May Concern:

Charity Dinner with *Angel Glory Performing Arts Troupe* from Beijing, China

Date : Monday, 6th August 2012

Venue: HGH Convention Centre, Jalan Sentul, Kuala Lumpur

Time : 7.00pm

Rotary Club of Sri Petaling has embarked on a community project which is the first of its kind in Malaysia where students can learn Chinese Braille in their own vernacular language. Upon the success of this pilot project, we wish to launch it to other Blind Schools in Peninsular Malaysia and also in East Malaysia. As a matter of fact we have recently sent three Braille teachers where two of them are visually impaired from St. Nicholas Home for the Blind, Penang to Beijing, China for one month to learn the Chinese Braille. The first Chinese Braille class will be implemented from June 2012 in St. Nicholas Home. As such, Rotary Club of Sri Petaling needs financial aid to spearhead this project and also for its continuity to other blind schools too.

One of the ways which we hope to raise funds is a Charity Dinner with the Musical Troupe from Beijing. The members from the Musical Troupe from Beijing are visually impaired and they have the distinction of not only showing their musical prowess in China but also other parts of the world. They have graciously consented to do their part for charity for us. Truly their efforts should be lauded and appreciated.

The Yayasan Nanyang Press has endorsed our project and all donations will be handled with care by the foundation. Attached is a donation form which we hope you can donate generously to the success of this project. We look forward to your participation in this worthwhile project.

Should you require any information or clarification, please do not hesitate to contact the undersigned or President Peter Gan (019 3359794) or Secretary Choo Kit Kong (012 3354062).

Thank you.

Yours in Rotary Service

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Amus Loo".

Amus Loo
Organizing Chairman (HP 012- 2275555)

To: The Organizing Chairman

Dear Sir

Donation Form

1. **Advertisement space** in Rotary Club of Sri Petaling Souvenir Program for musical Troupe

Tick where applicable:-

- Outside Back Cover (Full Page Colour) RM 5,000.00 free 4 dinner tickets
- Inside Front Cover (Full Page Colour) RM 3,000.00 free 2 dinner tickets
- Inside Back Cover (Full Page Colour) RM 2,500.00 free 2 dinner tickets
- Full Page Colour RM 1,000.00

- Complimentary Message on our behalf
- Soft copy in PDF format fromcontact no.....
- Films/Hard copy as per attached

2. **Cash Donation**

- Cash Donation of RM 500 and above free 2 dinner tickets
- Cash Donation of RM 1,000 and above free 2 dinner tickets and ribbon cutting
- Cash Donation of RM 5,000 and above free 1 dinner table and ribbon cutting
- Cash Donation of RM 10,000 and above free 1 dinner table, ribbon cutting and one 2'x2' art piece by Dr Cheah Thien Soong*
- Cash Donation of RM 30,000 and above free 2 dinner tables, ribbon cutting and one 2'x4' art piece by Dr Cheah Thien Soong*

*Dr Cheah Thien Soong is an outstanding and renowned ink-painting artist in Malaysia.

3. **Dinner Ticket @ RM 1000 per table for 10 pax**

- Chinese Dinner forTable or pax
- Halal Dinner for Table or pax
- Vegetarian Dinner for Table or pax

Mode of Payment

I/We enclosed my/our cheque dated of amount RM.....in favor of **YAYASAN NANYANG PRESS** or I/we have deposited into **OCBC ACCOUNT 101-108445-4 (YAYASAN NANYANG PRESS)** and have emailed the Bank-in slip and this form to rotaryclubsrpetaling@gmail.com or faxed to 603- 80622999 attention Tina Yap.

Name.	Signature	Contact Number	Company's Chop
-------	-----------	----------------	----------------

For Official use only:

Advertisement solicited by	Contact no:
Acknowledged by	Contact no:.....



Rotary Club Of Sri Petaling

7 Jalan Industri PBP 3, Taman Industri Pusat Bandar Puchong,
47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan

No 42, Jalan TPK 2/5, Letter Box No. 38

Taman Perindustrian Kinrara, Puchong, 58200 Kuala Lumpur

President: Peter Gan (019 3359794), Secretary: Choo Kit Kong (012 3354062)

Tel: 5623-3228 (Tina Yap) Fax:- 8062-2999 Email:- rotaryclubsrpetaling@gmail.com

2012年6月8日

中国北京泰华天使艺术团演出及慈善晚宴

日期: 2012年8月6日, 星期一

地点: 吉隆坡, 仙都路, 王岳海大礼堂 (HGH Convention Centre)

时间: 晚上七时正.

大城堡扶轮社正展开一项, 全国首次, 以盲文教导中文的计划. 通过这项计划, 马来西亚的华裔视障学生将可以通过盲文学习自己的母语, 而其他族群的视障人士也可以学习多一种语文. 当我们的试跑课程证实成功之后, 我们将会把这项计划推广到西马和东马的其他盲校. 最近我们已经派遣三位来自檳城 St Nicholas 盲人学院的盲文老师 (其中两位有视障) 到中国北京进行一个月的培训, 以学习中文盲文的教导. 随着他们的学成归来, 我们的第一个中文盲文班也将在 2012 年 6 月在檳城 St Nicholas 盲人学院开跑. 因此, 大城堡扶轮社需要经济资助来开展这项计划, 并把它持续下去, 推广到其他盲校.

其中一项的筹款活动就是这项“中国北京泰华天使艺术团演出及慈善晚宴”. 这个中国北京泰华天使艺术团的成员都是有视障或聋哑的艺术家, 他们优秀的艺术才华, 不只是在中国被认可, 他们更得到全世界 50 多个国家的观众为他们精彩的演出而欢呼. 这次他们是为了公益而来, 他们的付出, 值得我们的赞赏和感激.

这项活动获得南洋报业基金, 南洋商报和中国报全力支持, 所有捐款将由南洋报业基金处理. 随信附上捐款表格, 我们希望各界人士能够慷慨解囊, 为我们这个计划带来成功. 我们期待你能参这项意义深远的项目.

如果你有疑问, 请联络我或者社长 Peter Gan (019 3359794) 和秘书长 Choo Kit Kong (012 3354062).

谢谢.

A handwritten signature in black ink, appearing to be the name "卢运来" (Lu Yunlai).

卢运来 (HP 012- 2275555)
筹委会主席

捐款表格

1. 在大城堡扶轮社筹款晚宴纪念刊登广告:

在选项打勾:-

- 封底 (全版彩色) RM5,000.00 赠送 4 张晚宴门票
- 封面内页 (全版彩色) RM3,000.00 赠送 2 张晚宴门票
- 封底内页 (全版彩色) RM2,500.00 赠送 2 张晚宴门票
- 其他内页 (全版彩色) RM1,000.00
- 为我印上贺词
- 设计档案 (PDF 格式)请向_____索取, 联络电话: _____
- 设计图硬拷贝已经附上

2. 乐捐

- 乐捐现款 RM500 及以上 赠送 2 张晚宴门票
- 乐捐现款 RM1,000 及以上 赠送 2 张晚宴门票及剪彩
- 乐捐现款 RM 5,000 及以上 赠送 1 桌晚宴门票及剪彩
- 乐捐现款 RM10,000 及以上 赠送 1 桌晚宴门票,剪彩及送上一幅谢忝宋博士*的水墨画(2'x2')
- 乐捐现款 RM 30,000 及以上 赠送 2 桌晚宴门票,剪彩及送上一幅谢忝宋博士*的水墨画(2'x4')

*谢忝宋博士是马来西亚一位杰出和极负盛名的水墨画家, 他的作品广受艺术爱好者的推崇.

3. 晚宴每桌 RM1,000 (十人份)

- 中式晚餐.....桌或人
- 清真晚餐.....桌或人
- 素食晚餐..... 桌或人

付款方式

本人/本公司附上支票_____ (编号),日期为_____,款项总额 RM _____ 支票抬头 YAYASAN NANYANG PRESS. 或者,本人/本公司将直接汇款入华侨银行 (OCBC Bank) 帐号 101-108445-4 (YAYASAN NANYANG PRESS), 然后再把存入证明和捐款表格电邮至 rotaryclubsrivetaling@gmail.com 或传真到 603-80622999 Tina Yap 收.

姓名 签名 连络电话 公司印章

供内部使用:	
广告招收人.....	联络号码:
认证人.....	联络号码:.....